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                                                   Z á p i s n i c a

zo  zasadnutia  Predstavenstva  Zväzu  chovateľov  ošípaných  na  Slovensku  –  družstvo, 
konaného dňa 13.12.2012 v Nitre

Prítomní: MVDr. Andrej Imrich, Ing.  Pavol Boleček, Ing. Ján Hranka, Ing. František Uhliarik 
Ing. Miroslav Falát, Vojtech Kurthy
za KK Ing. Al Hadi Sinjar. 
Ospravedlnení: Ing. Miloš Supuka,  
Program zasadnutia:

1. Zahájenie.
2. Kontrola uznesení s predchádzajúcich zasadnutí.
3. Správa o činnosti zväzu a situácie v chove ošípaných.
4. Správa o šľachtení a plemenitbe ošípaných.
5. Správa o hospodárení zväzu za 10 mesiacov v roku 2012.
6. Rôzne, diskusia. 

                                7.Záver.
Ad 1. 
MVDr.  Andrej  Imrich  otvoril  zasadnutie  predstavenstva.  Všetkých  privítal  a informoval 
o programe zasadnutia predstavenstva. Program bol jednohlasne schválený.

Ad 2.
Kontrolu  uznesenia  predniesol   predseda  Imrich,  ktorý  konštatoval,  že  uznesenia  sa 
priebežne plnia .Nesplnené uznesenie bolo „ďalšie zasadnutie sa uskutoční v Sp. Vlachoch“ 
Po dohode členov predstavenstva sa toto zasadnutie uskutočnilo v Lužiankach. 

Ad 3.
MVDr.  Imrich  podal  správu  o stave  chovu  ošípaných  na  Slovensku.  Ospravedlnil  sa  PD 
Sokolce,  ktoré  mali  obdŕžať  za  „ošípané“  Zlatý  kosák  na  Ax  2012.  Tento  po  viacerých 
zmätočných vyjadreniach členov komisie nebol pridelený. 
 Ďalej informoval členov o 

- ANIMAL  informáciu  o chovateľskom  dni  v Národnom  divadle,  ktoré  organizoval 
Centrum výskumu ŽV.

- Jednanie u riaditeľa odboru MP p. Wiesa ohľadne zabezpečenia krmív, slovenských 
výrobkov a o možnosti založenia odbytového združenia pre ošípané.

- O Nariadení vlády 735/ 2002 Z.z. o minimálnych normách v chove ošípaných, ktoré 
vplyvom zlého prekladu  podmienok z EÚ, bude potrebné zmeniť tento zákon.

- Služobnej  cesty  do  Poľska  ohľadom  spoločného  stretnutia  Vyšehradskej  štvorky 
a podmienok v EU pre veľké farmy. V Poľsku majú  len malých farmárov do 200 ks 
prasníc.

- MP SR o návrhu podpory mladých farmárov.
- Jednanie  so Štátnym  plemenárskym  ústavom  o nezaradení  mnohých  chovateľov 

ošípaných do dotačnej podpory. Po konzultáciách  podporu obdŕžali aj ostatné farmy.
- Zvolaný  okrúhli  stôl  na  Holandskom  zastupiteľskom  úrade,  návrhoch  voziť  na 

Slovensko odstavčatá a mi budeme robiť len výkrm.
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- Billa  ponúkla  organizovať  obchodný  reťazec  predaja  ošípaných.   Billa  by  si 
nakupovala ošípané a dala ich porážať, spracované mäso a výrobky by predávala vo 
svojich obchodoch. Tento systém už beží v Rakúsku a začína v ČR.

Ad 4.
O šľachtení a plemenitbe informoval členov Predstavenstva p. Horváth. Spomenul :

-  Počty novo zapísaných prasníc a kancov v porovnaní na plán.
-  Produkciu plemenných kancov a porovnanie rokov 2012/2011
-  Produkciu plemenných prasničiek v porovnaní rokov 2012/2011 s výhľadom na rok 

2012
-  Počty o bonitovaných prasníc v ŠCH, RCH na rok 2012.  

Ad 5.
Informáciu  o hospodárení  predložil  ing.  Kurek,  ktorý  informoval  členov  predstavenstva 
o hospodárení  družstva  za  jedenásť  mesiacov,  formou  dodanej  tabuľky  a podaného 
vysvetlenia, v porovnaní na výhľad do konca roka 2012 .

Ad 6.
Diskusii vystúpili:

- Al  Hadi  Sinjar,  žiadal  o vysvetlenie  nákladových  položiek  a príčiny  zníženia 
finančného majetku. Štát by mal vydobyť viac podpory na ŽV cez dotáciu na plochu.

- Kurek   odpovedal na dotaz z ekonomiky.
- Boleček o niektorých momentoch záchrany chovu ošípaných na Slovensku. Poukázal 

na niektoré dosahované ukazovatele výroby v porovnaní s inými vyspelými krajinami 
v EU.

- Imrich navrhol ministrovi pri stretnutí aby sa na Slovensku chov ošípaných – ošípané, 
počítali do VDJ s ktorými by sa zvýšila podpora a chovatelia by si mohli zarátať aj 
chované ošípané.

Ad 7.
Na  záver  MVDr.  Imrich  poďakoval  prítomným  za  účasť,  dal  schváliť  uznesenie  zo 
zasadnutia. 

                                       
                                                                            MVDr. Andrej Imrich
                                                                            Predseda ZCHOS-D


